
1 

 

 
REPUBLIKA HRVATSKA  

ŠIBENSKO-KNINSKA ŽUPANIJA  

OPĆINA RUŽIĆ 

OPĆINSKO VIJEĆE 

KLASA: 024-02/24-01/4 

URBROJ: 2182-8-02-24-2 

Gradac, 28. kolovoza 2024. godine 

 

     Z A P I S N I K  

   s 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Ružić 

 

Sjednica je održana 28. kolovoza 2024. godine, u Vijećnici Općine Ružić u Gradcu, s 

početkom u 19:30 sati. 

 Nazočni vijećnici: Ante Duran, Ana Strunje, Petar Šaran, Hrvoje Sučić, Željko Bikić, 

Josip Sučić, Ivica Mikelić i Tatjana Buzov. 

Odsutni: Damir Prnjak, opravdano 

 Ostali  nazočni: 

- Načelnik Općine Ružić Dalibor Durdov, 

- Katarina Drezga, pročelnica JUO Općine Ružić 

- Zapisničar:  

Katarina Drezga. 

 

19. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ružić otvorio je predsjednik Općinskog vijeća Ante 

Duran. 

Utvrđeno je da je na sjednici nazočno osam (8) vijećnika te da postoji kvorum. 

Predsjednik Vijeća je rekao da se dodaje jedna točka Dnevnog reda te je utvrdio da su 

vijećnici uz poziv dobili utvrđeni Dnevni red za 19. sjednicu koji sada, uz nadopunu, glasi: 

 

DNEVNI  RED 

- Verifikacija Zapisnika s 18. sjednice Općinskog vijeća, 

1. Odluka o davanju nekretnine u vlasništvu Općine Ružić na korištenje, 

2. Odluka o zajedničkom obavljanju poslova predškolskog odgoja i obrazovanja, 

3. Odluka o prioritetima asfaltiranja nerazvrstanih cesta u 2024. godini, 

4. Zahtjevi, 

5. Razno. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje Dnevni red na glasovanje. 

Dnevni red je usvojen jednoglasno. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu na Zapisnik s 18. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Ružić. Nije bilo rasprave. 

Zapisnik s 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Ružić je verificiran jednoglasno. 

 

Točka 1. 

Odluka o davanju nekretnine u vlasništvu Općine Ružić na korištenje  
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Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže Odluku o davanju nekretnine u vlasništvu Općine Ružić 

na korištenje.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na 1. točku dnevnog reda.  

Vijećnik Josip Sučić navodi da ne može prihvatiti da Općina Ružić rad Dječjeg vrtića 

organizira u suradnji sa Dječjim vrtićem čiji je osnivač Općina Promina, a ne samostalno, 

odnosno, ako već ne može samostalno, zašto Općina Ružić nije osnivač jer na području 

Općine Ružić ima više djece nego na području Općine Promina.  

Načelnik Dalibor Durdov odgovara da nismo imali vremena za pokretanje vlastite ustanove, a 

u suradnju smo išli zbog dijeljenja troškova općih službi te zbog ostvarivanja prava na 

subvenciju Ministarstva financija zbog funkcionalnog spajanja jedinica lokalne samouprave 

što u konačnici donosi značajne uštede Općini Ružić. 

Predsjednik Vijeća daje 1. točku dnevnog reda na glasovanje. 

Odluka o davanju nekretnine u vlasništvu Općine Ružić na korištenje usvojena je sa sedam 

glasova „za“ i jednim glasom „suzdržan“. 

 

Točka 2. 

Odluka o zajedničkom obavljanju poslova predškolskog odgoja i obrazovanja  

Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže ovu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 2. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 2. dnevnog reda na glasovanje. 

Odluka o zajedničkom obavljanju poslova predškolskog odgoja i obrazovanja usvojena je sa 

sedam glasova „za“ i jednim glasom „suzdržan“. 

 

Točka 3. 

Odluka o prioritetima asfaltiranja nerazvrstanih cesta u 2024. godini  

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na točku 3. dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje točku 3. dnevnog reda na glasovanje. 

Odluka o prioritetima asfaltiranja nerazvrstanih cesta u 2024. godini usvojena je jednoglasno. 

 

Zahtjevi 

Nije bilo zahtjeva. 

 

Razno 

Nije bilo rasprave. 

 

Predsjednik Vijeća zaključuje rad sjednice. 

Sjednica je završena u 19:54 sati. 

 

Sjednica je tonski snimana, tonski zapis čuva pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, 

a vijećnici ga na zahtjev mogu preslušati. 

 

 

    Zapisničar       PREDSJEDNIK 

Katarina Drezga          Ante Duran 
  

  


